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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Paulina Brandberg (L)

2023/24:772 Mynaks utvärdering av sanktionsavgifter 

Biträdande arbetsmarknadsminister Paulina Brandberg har vid ett flertal 
tillfällen hänvisat till Myndigheten för arbetsmiljökunskaps (Mynak) 
utvärdering av sanktionsavgifternas effektivitet, som ett viktigt underlag att ta 
hänsyn till innan man går vidare med förslag om att utvidga Arbetsmiljöverkets 
möjlighet att ta ut sanktionsavgifter.

I februari presenterade myndigheten sin utvärdering, Sanktionsavgifter för 
överträdelser av arbetsmiljölagen – en effektutvärdering (Rapport 2024:3).

Jag vill därför fråga statsrådet Paulina Brandberg:

 

Vilka slutsatser drar statsrådet av myndighetens utvärderingsrapport om 
sanktionsavgifterna, och kan riksdagen förvänta sig att regeringen kommer att 
lägga fram förslag om utökad möjlighet för Arbetsmiljöverket att utdöma 
sanktionsavgift kopplat till fler föreskrifter? 

………………………………………

Johanna Haraldsson (S)

Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch

Från Riksdagsförvaltningen
2024-04-02
Besvaras senast
2024-04-10 kl. 12.00


